

Referat af bestyrelsesmøde den 21.06.26 i Keglesport Danmark.

Mødet afholdt på Scandic Odense fra kl. 9.00 - ca. 13.00

Deltagere:

Thomas Jensen, Michael Zimmermann, Christian Schröder, Svend Jørgensen, Poul Larsen-Fedders og Anja Haulrich

Afbud: Carl Emil A. Winther

DKeF: Katja Bødtger

Dagsordenspunkt	Referat	Opfølgning Hvem – Hvornår
Pkt. 1. Formand Thomas Jensen Orienteringer: Møder i DIF	Der har været afholdt DIF-årsmøde med tema om ungeinddragelse og fremtidssikring af DIF-idrætten. Thomas deltog under hele mødet. Michael deltog lørdag. Thomas har afholdt uofficielt møde med Franz Hammer, næstformand i DIF, for at drøfte DIF-idrættens generelt. Thomas har været til Folkemøde og fået mange gode kontakter. Thomas er inviteret til formands-intro-møde i DIF i juli. Der er budgetmøde i DIF første weekend i oktober.	
Ny logo pakke	Der er udarbejdet logoer i forskellige formater, så vi har versioner til flere forskellige formål. Logopakken er tilgængelig i sharepoint.	
DM-ugen 2028	DM-ugen kommer til København i 2028, så her kunne det være muligt at holde et officielt DM, hvis vores DM kan holdes i sidste uge af juni, hvor DM-ugen ligger.	Thomas og Poul deltager TU bliver involveret og herefter evt. Klubber / spillere

NBC	NBC har meldt tilbage på vores forespørgsel om at indgå i dialog om VM i Classic.	Thomas følger op
NBC-konference	Der var NBC konference i forbindelse med Classic VM, men vi deltog ikke pga. udfordringer i at få bragt spillerne ind til konkurrencen.	
Allokerede penge til ungdommen	Klubberne med ungdom har holdt møde og drøftet tiltag for hvordan klubber med ungdom kan skabe udvikling. Der er nu vedtaget nogle overordnede emner og der skal herefter laves en plan + budget for dette.	Thomas taler med Bjarne
Drøftelse: Artikel fra Jonas	Der er udsendt et tilbud til alle klubber om at være med i en fælles synligheds-kampagne, hvor kampagnen bliver sat op centralt, men det tilfalder hver enkelt klub at ringe ud. Tilbuddet blev sendt ud til alle formænd den 21. maj og da vi nåede deadline den 15. juni var der kun 6 klubber der havde givet tilsagn. Alle klubber giver udtryk for, at keglesporten mangler synlighed og derfor undrer bestyrelsen sig over, at der ikke er flere tilmeldinger. Det vil vi gerne følge op med at skrive et opråb ud til alle klubber og kontakte alle formænd for at forholde os nysgerrigt til, hvorfor der ikke er større interesse.	Thomas og Jonas følger op
Arbejdet i IT-gruppe	IT-gruppen arbejder på at skrive en initiativpuljeansøgning. Der er deadline 27/8. Samtidig er der valgt 3 pilot klubber der skal hjælpe os med at teste systemet af. Hvis systemet er tilfredsstillende, kan vi gå videre med en initiativpuljeansøgning. De tre pilotklubber er NK, FFUK og RKK.	IT-gruppen følger op
Champions League deltagelse	Vi har tidligere fået invitation til Champions League uden at gøre brug af tilbuddet. Vi mener ikke det er et forbundsansliggende, men vi vil gerne sende invitationen videre til den klub der bliver dansk mester i Classic, så de kan tage stilling til, om de vil deltage. Vælger de at deltage er det egenbetaling.	Thomas, Michael og Katja følger op

	Vi opretter et dokument i sharepoint for at beskrive og dokumentere beslutningen.	
• TV-rettigheder	Vi har modtaget en opfordring fra DIF om at give vores tv-rettigheder til DIF Medieudvalg, der samlet har rettigheder for rigtig mange forbund under DIF. Overenskomsten erstatter en lignende overenskomst fra 2021. Bestyrelsen besluttede at forlænge aftalen om TV-rettigheder, hvilket vi videregiver til DIF.	Thomas og Katja samler op.
• Samarbejde med Bowling	DIF opfordrer forbund til at samarbejde på tværs for at udnytte det fulde potentiale i idrætterne. Thomas har talt med Bowling forbundets formand og de kan godt se snitflader i fx strategi omkring synlighed og rekruttering. Bestyrelsen bakkede op om en videre dialog med bowling.	Thomas følger op
• Praktikant/studenter	Alexander og Philip der har været i praktik hos os i foråret, starter som studenter 1. august. Kontrakterne kommer på plads en af dagene. Vi vil stadig gerne have praktikanter på sigt, men vi prioriterer at få Jonas, Alexander, Philip og Katja til at få etableret sig inden vi rekrutterer nye.	Thomas og Katja følger op
• Ny turnering i Bohle	Eliteudvalget i Bohle er blevet kontaktet af NBN omkring en ny turnering i Bohle. Turneringen kommer til at ligne nationscup, men med flere hold end Tyskland. Turneringen erstatter ikke Nations Cup, så der skal på sigt være plads til begge turneringer. Udfordringen er at det ligner Nations Cup for meget og at der bliver udtaget så mange spillere end til Nations Cup, men er der plads til begge turneringer? Samtidig lægges der op til at den nye turnering kommer til at ligge den 20-22 august, hvor der i forvejen ligger Screm turnering, som vi er inviteret til. Fordelen kunne være at vi får etableret et samarbejde med flere lande og at der	Thomas taler med Niklas

• Evaluering af weekend • Tovholdermøde	kommer mere fokus på bohle internationalt. Bestyrelsen er positive overfor et samarbejde på tværs, men har svært ved at se at der er plads til både ny turnering og Nations Cup. Der skal lægges nogle retningslinjer for hvad vi deltager i. Thomas taler med Niklas som formand for eliteudvalget i bohle. Bestyrelsen drøftede om der skal være et weekendmøde i fremtiden? Alle blev bedt om at overveje, hvordan weekendmøderne skal se ud i fremtiden. Vi vil gerne have alle udvalg med og skabe den sammenhængskraft det kan give på tværs af organisationen, men vi kan også se at det bliver dyrt på Scandic, så set i lyset af det, tager vi punktet op igen i august. Fungere det med et kort resume af tovholdermøderne? Alle var enige om at det fungerer med et resume hurtigt efter mødet. Hvis der er spørgsmål til det resume, kan man altid kontakte gruppen efterfølgende.	Punktet bliver sat på mødet i august. Vi fortsætter med resume af møderne.
Pkt. 2. Næstformand Christian Schrøder Orienteringer Drøftelse Opsamling på strategigruppe 2 workshop lørdag	Strategigruppen arbejder hele lørdagen med at rammesætte arbejdet for 2026-27. Det gav anledning til spændende drøftelser som, hvordan vi får klubberne med ombord omkring det at tale sporten op. Der er valgt 5 pilotklubber vi skal samarbejde med i sæsonen 2026-27 om familieaktiviteter. Fælles for de 5 klubber er at de laver aktiviteter der rækker ud over et enkelt rekrutteringsarrangement, så vi får introduceret deltagerne for et fællesskab og nogle værdier over tid.	

	Der er plads til flere klubber, hvis der skulle være et ønske om det.	
Pkt. 3. 2. Næstformand Michael Zimmermann Orienteringer - Turneringsudvalg	Da vi har fået nyt navn er vi nødt til at få lavet nye medaljer, pokaler og nåle. Alle de gamle medaljer med DKeF logo på bliver givet videre til klubber, der kan bruge dem til andre formål. Det er ærgerligt at vi mister historikken, men vi har information på hjemmesiden, så her kan vi finde det hele fremover. Vi er nødt til at gå "all in" på at få rettet til nyt navn, både på medaljer, pokaler og nåle. Bestyrelsen drøftede om udvalg og bestyrelse skal have en bluse, hvor der står Keglesport Danmark på. Katja indhenter nogle vareprøver på forskellige materialer, former og farver og tager det hele med til næste fysiske møde med bestyrelsen i september.	Michael følger op med TU
- Eliteudvalg	Eliteudvalget i Bohle har udtaget landsholdene til landskamp i Roskilde den 31.10. Der er ligeledes udtaget hold til Screm den 22. August.	Thomas og Katja følger op
- Proportioner for udtalelse til VM Classic	Der er nye udtagelseskriterier på vej og bestyrelsen drøftede både hold og individuelt og havde den kommentar, at der mangler noget omkring U23.	Michael giver Eliteudvalget for Classic besked
- Spilletøj	Der skal bestilles nyt spilletøj. Der blev fremlagt nogle vareprøver, der kunne vælges ud fra. Michael giver en tilbagemelding til Niklas om at bestyrelsen foreslår Hummel tøjet. Der kunne være et potentiale i at finde en samarbejdspartner ift. reklame på tøj. Der er en partner i spil, der kunne være interessant, men det kræver at vi kan honorere nogle krav omkring erhvervsnetværk. Vi undersøger muligheden.	Michael giver Niklas besked Thomas følger op

Pkt. 4. Økonomiansvarlig Poul Larsen-Fedders Orienteringer -Udvalgsbudgetter 2027 Drøftelser -Egenbetalingsprocenten og fastlæggelse af denne Bilag til drøftelse Salg af papirer Registreringsbevis	Poul skriver ud til alle udvalg og beder om at få budgetter for 2027, så vi kan lave et samlet budget til september. Der er kommet et ønske om et budget for et samlet DM for alle i 2027. Der kan komme til at koste lidt ekstra, men vi vil gerne afprøve det af hensyn til fællesskabet på tværs af sporten. Derfor tager vi allerede nu det i betragtning, så vi ikke behøver at forholde os til det punkt igen til budgetmøde i september. Ambitionen er at egenbetalingen skal ende på et vægtet gennemsnit på 25% hen over de næste 5 år. I sæsonen 2026-27 øges startgebyr til landsdækkende turnering fra 1000 kr. til 1500 kr. -Startgebyr til mesterrækken og old-boys/ girls øges med 100 kr. hver. -Stigning på 100 kr. til Classic DM. Der er solgt papirer på grund af manglende likviditet. Der er nu rettet i registreringsbeviset, så alle navne er slettet og der nu kun står kasserer@kegler.dk	Poul følger op Poul følger op
Pkt. 5. Svend Jørgensen Orienteringer -Dommere -Banekontrol -VM i Classic	Bohle dommerne bliver tilbudt at få mere indsigt i Classic. Svend følger op. Vi forventer at der kommer en ny banekontrollør i Jylland, der erstatter Karl Volsen. På grund af trafikale udfordringer deltog vi ikke i konferencen under VM.	
Pkt. 6. Anja Haulrich Orienteringer Drøftelser	Anjas punkt blev gennemgået under punkt 2.	

Pkt. 7. Carl Emil Winther Orienteringer Drøftelser	Der er afbud fra Carl.	
Pkt. 8. Katja Bødtger Orientering: Eventplan for efteråret 2027 Drøftelser Medlemstal	Katjas punkter blev behandlet andre steder i dagsordenen.	
Pkt. 9. Næste møde	Onlinemøder for 2026-27: 27/8 - 26 15/2 - 26 29/3 - 26 3/5 - 26 Katja indkalder via teams og lægger datoer i aktivitetskalenderen.	
Pkt. 10. Eventuelt	Ingenting til evt.	